
Miasto  ratuje  bytomską
koszykówkę
Drużyna koszykarska, która od kilku lat występuje w II lidze
nie  zniknie  z  koszykarskiej  mapy  Polski.  Miejska  spółka
Bytomski  Sport  Polonia  Bytom  Sp.  z  o.o.  zgłosiła  drużynę
koszykarską do rozgrywek II ligi. W środę, 17 lipca zbierze
się  Komisja  Licencyjna  Polskiego  Związku  Koszykówki,  która
będzie  rozpatrywać  wniosek  o  przyznanie  „dzikiej  karty”
drużynie BS Polonia Bytom.

Zgłosiliśmy do rozgrywek II ligi koszykarskiej drużynę pod
nazwą  BS  Polonia  Bytom.  Wszystkie  opłaty  licencyjne  i
członkowskie zostały już opłacone, a teraz czekamy na decyzję
Komisji Licencyjnej PZKosz – mówi Sławomir Kamiński, prezes
Bytomskiego Sportu Polonii Bytom Sp. z o.o. 

-Miasto  od  początku  deklarowało  wsparcie  dla  bytomskiej
koszykówki. Udało się nam również pozyskać sponsora, który
będzie wspierał drużynę w sezonie 2019/2020. Jednym z warunków
firmy deklarującej wsparcie finansowe było prowadzenie drużyny
przez podmiot kontrolowany przez Miasto, a takim jest właśnie
Bytomski Sport Polonia Bytom Sp. z o.o. – dodaje Sławomir
Kamiński.

Wiadomo  również,  że  drużynę  BS  Polonia  Bytom  poprowadzi
dotychczasowy  trener  Mariusz  Bacik,  który  z  bytomską
koszykówką jest związany od wielu lat, a zespół, podobnie jak
w latach poprzednich, swoje mecze będzie rozgrywał w Hali na
Skarpie. 

Kluby sportowe starające się o dziką kartę muszą nie tylko
wnieść odpowiednie opłaty, ale również przedstawić gwarancję
jednostki  samorządu  terytorialnego  dotyczącą  rozwoju
koszykówki,  lokalizację  i  pojemność  obiektu  sportowego,  w
którym  będą  rozgrywane  ligowe  spotkania,  a  także  wysokość
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budżetu  na  sezon,  w  którym  drużyna  zostaje  zgłoszona  do
rozgrywek.  Spełnienie  tych  warunków  jest  konieczne,  aby
drużyna otrzymała licencję na grę, a dzięki staraniom miasta i
spółki miejskiej wszystkie te warunki zostały zrealizowane.
Teraz pozostało czekać tylko na decyzję Komisji Licencyjnej
Polskiego Związku Koszykówki, która powinna być formalnością.
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